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Pomocnik AS Roma – Daniele De Rossi przyznał, że pomimo ciężkich

początków, nadal wierzy w projekt realizowany przez trenera Giallorossi –

Luisa Enrique.

 

 

 

- To szczery i innowacyjny człowiek, który lubi, gdy drużyna utrzymuje się przy piłce

i gra ofensywnie. Enrique zawsze mówi to co ma na myśli, twarzą w twarz. Cenię go

za to. Ciężko będzie Romie o sukcesy w tym sezonie, jednak projekt cieszy się

wsparciem i będzie realizowany w ciągu najbliższych lat. Początek nie był łatwy,

jednak musimy odmienić ten cykl.

 

- Fakt odpadnięcia z rozgrywek Ligi Europejskiej sprawi, że nie będziemy odbywać

męczących podróży w trakcie tygodnia. Z pewnością będzie dla nas spora korzyść.

Musimy zakasać rękawy i realizować nasze założenia.- zakończył De Rossi.
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